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Referat 
 

1. Godkendelse af dagsorden og referat 
Godkendt 
 

2. Orientering om skolen lige nu v/medarbejdere og ledelse 
 

• Juleklip for hele skolen- hyggelig dag med god stemning 

• Julefest i specialklasserne den 3.12.Tradition, hvor julemanden også kommer på 

besøg 

• Skoleindskrivningseftermiddag- der kom en del gæster. 

• Orientering om FDF-hytten som bliver til skolebrug efter vinterferien, skal bruges 
til specialklasser og erstatte den nuværende pavillon.  

 
3. Indretning af hovedindgang og forhal – en kort status v/Vivi 

 
Vi gik i tænkeboks efter vores sidste møde, hvor vi fik input fra jer. Vi har fået korrigeret 
vores tilbud, så vi har takket ja til den kreative workshopsdel, hvor elever og medarbejdere 
bliver inddraget i processen. Vi indskrænker det i første omgang til at omfatte hovedind-
gangen og kantineområdet. 
 

4. Forventet regnskab/Vivi 

 
Positivt estimeret resultat på 518.501 kr. Vi har fået tilført nogle statslige midler grundet 
prisstigninger (295.930 kr.). Årets positive resultat forventer vi bl.a. at bruge til indretning 
af FDF-hytten og legepladsen omkring. 
 
Kommentarer: 
Hvem står for udvendigt vedligehold? Det gør bygningsafdelingen i kommunen 
Hvem står for svømmehallen? Vi får et ekstra tilskud til teknisk service til den post. 
 

5. Skolens ordensregler; Er de tidssvarende eller skal de justeres? v/Vivi 
 
Gennemgang af de gamle regler både fra 1983 (blot for at se en interessant udvikling) 

samt de sidst redigerede regler fra 2011. Vi skal have redigeret reglerne fra 2011, da de 
ikke er tidssvarende. 
 
Beslutning: Ledelsen kommer i samarbejde med medarbejdere med et redigeret forslag 
til godkendelse i bestyrelsen. 
 
NB Vi skal evt. have en overordnet regel med mobiltelefoner. 
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6. Skolens Principper. Arbejdsgruppen fremlægger deres foreløbige arbejde v/Mikkel  

 
Mikkel, Torry og Daniel: Vi har gennemlæst skolens principper. Vi har mest fået øje på 
nogle sproglige vendinger, der bør rettes. 
Ellers tænker vi, at de grundlæggende er gode nok. De er dog ikke tilgængelige på hjem-
mesiden eller andre steder. 
 
Beslutning: Vi renskriver det, vi tænker skal ændres og sender ud til alle i bestyrelsen. På 

næste møde tages det op i plenum, hvorefter det færdigredigeres og godkendes. 
 
Kommentar   
Hjemmesiden bliver ikke tilstrækkelig opdateret. Det er en opgave, der ligger mellem ad-
ministration og ledelse gør administrationen, men det har desværre haltet i flere år. 
Værdigrundlaget på hjemmesiden er lidt allemandseje, måske skulle der nogle andre slag-
ord til ift. branding. Vi skal være lidt mere modige, ordene er lidt låste og indiskutable. 
Hvordan kan vi finde på noget unikt? 
 

7. Tema: Flere børn på Vorrevangskolen v/Vivi 
Vivi gennemgik skolebestyrelsens og ledelsens tiltag og indsatser fra 2021 og til nu. 
 
Kommentarer: Vi må have en langsigtet fremadrettet plan, fremfor at sætte en masse nå-

lestik. Vi må lave nogle målsætninger, der kan måles på. Vi skal holde fast i det, vi har æn-
dret og er lykkedes med i forhold til kommunikation m.m., men også finde nye veje til 
fortsat profilering og tiltrækning af flere elever. 
 
Beslutning: Vi nedsætter en arbejdsgruppe: Thomas, Vivi, LP, Nathalie og Kirsten. Vivi 
indkalder. 
 

8. Skolebestyrelsens superkræfter – en halvårsstatus v/Mikkel 
Vi har interviewet hinanden i starten af skoleåret. I aften en halvårsstatus på om bestyrel-
sen får brugt deres kompetencer og får dem sat i spil. Parvise samtaler ud fra 3 spørgsmål. 
 
Opsamling 

Er der noget vi bør gøre anderledes:  

• Lave flere arbejdsgrupper 

• Tøm hovedet; hvad kommer nye medlemmer med, det skal der gives plads til. 

• I hvor høj grad bruger vi egentlig forældrene ind i bestyrelsen, hvordan når vi mere 
ud til dem. Hvad kan forældre komme til os med? 

• Hvilken skolebestyrelse vil vi være? 
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9. Punkter til næste møde 

• Principper 

• Social kapital 

 
 

10. Meddelelser og evt. 
Torry: Alle lærere fik mulighed for et løncheck for nylig med en konsulent fra Aarhus Læ-
rerforening (ÅLF). Fik en tilbagelevering fra konsulenten om, at han var enorm glad for at 
komme her på skolen, grundet den rigtig gode stemning, som han fornemmede. 

 
Fedt at mærke superkræfterne! 
 

11. Spisning  
Glædelig jul til alle! 

 
 

/MN 
 
 
 
 
 

 

 


